
Saksprotokoll i Kommunestyret - 22.04.2021  
 
Behandling: 
Gunnhild Tettli (AP) fremmet følgende forlag på vegne av AP og SP: 
 

1. Kommunestyret har med bakgrunn i fremlagte saksfremlegg og gjennom dialog med 
administrasjonen en klar oppfattelse av at hovedårsaken med forsinkelser i arbeidet 
med reguleringsplaner er ressurssituasjonen i planavdelingen.  

2. Kommunestyret ber om at administrasjonen i forbindelse med saldering av budsjettet 
for 2021 eller senest ved budsjettbehandlingen for 2022, kommer tilbake med en 
vurdering av ressurssituasjonen ved planavdelingen. 

 
Hans Eide (SP) fremmet følgende tillegg til punkt 2: 
.... planenheten og hele enhet for samfunnsutvikling og tekniske tjenester. 
 
 
Votering  
Forslag fremmet av Gunnhild Tettli (AP) på vegne av AP og SP ble enstemmig vedtatt med  
tilleggsforslag til punkt 2 fremmet av Hans Eide (SP). Forslagene ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 

1. Kommunestyret har med bakgrunn i fremlagte saksfremlegg og gjennom dialog med 
administrasjonen en klar oppfattelse av at hovedårsaken med forsinkelser i arbeidet 
med reguleringsplaner er ressurssituasjonen i planavdelingen.  

2. Kommunestyret ber om at administrasjonen i forbindelse med saldering av budsjettet 
for 2021 eller senest ved budsjettbehandlingen for 2022, kommer tilbake med en 
vurdering av ressurssituasjonen ved planenheten og hele enhet for samfunnsutvikling 
og tekniske tjenester. 

 
 
 


